
 
 
 

PROCES VERBAL 
Încheiat astăzi, 26.04.2021, orele 10,00 

 
 
 Azi, data de mai sus, a avut loc ședinta extraordinară  a Consiliului Local 
Cătina, la Centru de zi Cătina, convocată prin Dispoziția Primarului nr.83 din 
20.04.2021, la care a participat un numar de 11 consilieri locali si dl. Gîndac 
Ion - delegat sătesc pentru satul Slobozia . 

Doamna secretară declară deschise lucrarile ședintei fiind prezenti 11 
consilieri si supune la vot procesul verbal al ședintei anterioare care se aprobă 
cu 11 voturi  “pentru”. 

Dl. Radu Gheorghe – votez dar raman la propunerea mea. 
D-na secretar general – care propunere ? Cand a-ti venit si a-ti luat 

materialele pentru sedinta mi-ati cerut si procesul verbal si nu am vrut sa-l 
dau ?? 

Dl. primar – este o problema tarzie . 
 

 Domnul primar prezintă ordinea de zi : 
 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului propriu 

cuprinzând măsurile metodologice, organizatorice, termenele și circulația 
proiectelor de hotărâri cu caracter normativ care se supun adoptării Consiliului 
local al comunei  Cătina-inițiator primar  Alexandru-Constantin Fulgeanu  
 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentul de organizare și 
funcționare a Consiliului local al comunei  Cătina - inițiator primar  Alexandru-
Constantin Fulgeanu 
 3. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale 
pentru anul fiscal 2022- inițiator primar  Alexandru-Constantin Fulgeanu 
 4.Diverse. 
 
 Dl. Primar supune la vot ordinea de zi care se aprobă cu 11 voturi 
pentru. 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului propriu 
cuprinzând măsurile metodologice, organizatorice, termenele și 
circulația proiectelor de hotărâri cu caracter normativ care se supun 
adoptării Consiliului local al comunei  Cătina 
 Dl. Primar dă citire referatului de aprobare  . 
 Dl. Popescu Vasile – acest proiect este legat de urmatoarul . 
 Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihaila Petre, Maracineanu Ion , Pasaroiu Ilie - aviz favorabil . 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru. 

 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentul de 

organizare și funcționare a Consiliului local al comunei  Cătina 
Dl. primar dă citire referatului de aprobare: este vorba de Regulamentul 

dumneavostra. 
Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 



 D-nii Mihăila Petre, Mărăcineanu Ion , Păsăroiu Ilie - aviz favorabil . 
 Dl. Radu Gheorghe : o sa sustin doua propuneri – Regulamentul partea 
tehnica, al doilea activitatea legala a consiliului local, sa se asigure 
documentele solicitate de consilieri –legislatie, exista un reportofon la primarie 
sa fie inregistrate procesele verbale sa ajute secretarul si pe noi. 
 Dl. primar : referitor la meterialele consiliului local cred ca au fost puse 
la dispozitie. 
 Dl. Radu Gheorghe – venim in calitate de membri ai unui organ 
deliberativ, am cerut sa studiez un ordin . 
 Dl. Primar: de fiecare data dezbatem alte legi care sunt foarte 
voluminoase, o sa inregistram toate sedintele cu acel reportofon, avem si 
adresa de la Prefectura in legatura cu COVID . 
 Dl. Radu: nu este vorba ca fac depozit de acte normative este vorba de 
pregatirea noastra cu materiale, sa fie un spatiu pus la dispozitie cu 
materialele pentru sedinta, sa fie cineva cu noi sa studiem . 
 Dl. Primar: pana acum a-ti avut parte de de astfel de chestii ? 
 D-na secretara: nu aveam materialele nici in ziua sedintei  
 Dl. Primar: trebuie sa vedem si ce nu s-a facut . 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 

 
3. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor 

locale pentru anul fiscal 2022 
Dl. Primar da citire referatului de aprobare: cred ca cea mai sensibila 

este taxa de salubrizare. 
Dl. Radu Gheorghe: informarea contribuabililor s-a facut ? sunt de acord 

este dupa lege. 
Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 

 D-nii Mihăilă Petre, Mărăcineanu Ion , Păsăroiu Ilie - aviz favorabil . 
 Dl. primar : se pare ca nici salariatii nu stiau de activitatile primariei, dar 
cetatenii ? Referitor la salubritate, am facut calculul pe un an de zile la gunoi  
care a crescut de 3 ori, am facut calculul pe primele 3 luni, am reusit cat de 
cat sa le tinem in frau, am propus ca plata pentru gunoi sa se faca lunar 5 
lei/luna, am fost pe Valea Catinei saptamana trecuta si am ars trei camioane 
de gunoi, sa stabilit o casa de vacanta cu 5 lei / luna –chiar daca este folosita 
de sarbatori si vin peroane mai multe, cred ca este echitabil pentru totata 
lumea, se va merge din poarta in poarta si se va lua acesta taxa o sa merg si 
eu si o sa le spunem sa pastreze curatenia, pentru cei care nu vor plati se vor 
lua masuri  - nu exista eu nu fac gunoi, nu am limite aici, cat de sarac este o 
sa discutam aici  toate problemele; vor fii instalate 180 camere de luat vederi 
in comuna –costurile vor fii minime, la DIGI nu ne va costa nimic, mentananta 
va fi asigurata de o societetate autorizata; pentru o locuinta cu mai mult de 2 
persoane va fi de 10 lei/lunar; avem o mare problema cu restantele de la 
gunoi care nu sunt incasate din anii din urma, o sa se mearga prin comuna sa 
luam taxa, cred ca nu este mult 10 lei pe luna la 2 persoane. 
 Dl. Birlodeanu Adrian: cate gopodarii avem ? 
 Dl. contabil : 1051 
 Dl. Maracineanu Ion: referitor la casele de vacanta ar trebuii incasate pe 
un an 



 Dl. Primar: nu poti sa faci diferenta, este vorba de data de 31 martie 
cand se plateste cu 10 % mai putin – bonificatia; o sa merg din poarta in 
poarta cu casierii 2-3 luni, trebuie sa vorbesc cu oamenii, eu cred ca oamenii 
vor intelege asa usor..usor, o sa se noteze pe agenda toate problemele. 
 Dl. Birlodeanu: se vede in comuna ca nu mai este ce a fost, cand se va 
pune camere va fii altceva, in Posesti exista cineva zilnic care aduna gunoiul – 
un gardian si s-a invatat si oamenii; Ar trebuii ajutati si oamenii cei care 
demoleaza un gard, o casa, discutat cu ei . 
 Dl. primar: trebuie sa gasim un loc aici in comuna pentru astea; o sa 
vedem sa luam niste containere – sa vorbesc cu cei de la Boldesti , cate unul 
de 20 tone . 
 Dl. Birlodeanu: gunoiul format din mloz, tigala, etc unde sa-l ducem ?? 
 Dl. primar o sa facem un loc si orice om vine cu un mijloc de transport si 
va fi un reprezentant al primariei acolo si i-ii va spune cat volum de gunoi are, 
o sa punem si doua drone. 
 Dl. Geanta Florin: mai avem un cioban –Caliman, sa-i facem scris . 
 Dl. Maracineanu: referitor la gunoiul menajer nu avem o groapa sau un 
mal sa-l le umplem . 
 Dl. primar: nu este legal. O sa ma duc sa vorbesc cu cei de la mediu sa 
vedem solutia; o sa cumparam 5 containere mari de gunoi pentru fiecare sat, 
dar oamenii trebuie sa plateasca, acum momentan nu tragem toti de aceeasi 
caruta, sa incetam odata, stitii ca s-a incercat sa se dea foc la primarie ?  oare 
de la Slobozia cine a furat pompa ? 
 Dl. Gindac: nu stiu cine a furat-o . 
 Dl. primar: stiu oamenii din Slobozia, la Catina avem o problema acolo 
sus la familia Ciobanu, a fost inchis un drum si a spus ca stie primarul Radu, 
 i-am facut scris sa ridice gardul, vin tot timpul cu plangeri, le-am spus sa-si 
retraga plangerea; referitor la gunoaie toata lumea trebuie sa platesca, nu 
exista nu se poate . 
 Dl. Maracineanu: vad rezultatele la Calvini de cand au pus camere de 
luat vederi nu mai arunca nimeni gunoaie. 
 Dl. primar: referitor la ciobani am discutat, incercam sa sprijinim ciobani 
nostri din comuna, la Corbu avem pe Gheorghe Ghezuroiu care a spus ca nu 
mai trece, trebuiesc contracte de arenda, am discutat inclusiv cu Tavel. 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 

Dl. Radu Gheorghe: sunt de accord  dar nu stiu daca s-a facut 
popularizarea . 

Dl. Birlodeanu Adrian: trebuie sa stropesc pomii cum trebuie sa 
procedez ?? 

Dl. Primar: sa faci informare la primarie si sa vorbiti intre voi cei si cei 
cu stupi . 

Dl președinte de ședintă declară închise lucrările ședinței . 
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